



FOUNTAIN COVERS

Thank you for choosing the Aquascape

Fountain Cover. At Aquascape, we connect people to water the way nature intended. Since 1991, we've been creating and field-testing water features in order to provide you with the most reliable products and best value in the water gardening industry.



Fountain Cover Sphere 24"
Item #78375

Fountain Cover Sphere 32"
Item #78376

Fountain Cover Sphere 40"
Item #78377

Fountain Cover Urn 32"
Item #78378

Fountain Cover Urn 45"
Item #78379

Fountain Cover Urn 56"
Item #78380

Fountain Cover Spillway Bowl 32"
Item #78381

Fountain Cover Spillway Basin 40"
Item #78382

Instructions

CLEANING YOUR COVER

Covers are NOT machine washable. For light cleaning of your cover, we suggest you use a garden hose or any other form of water, to rinse off any dirt. For more thorough cleaning use a sponge or soft bristle brush with mild soap and warm water. Let your cover dry completely before folding or storing it in a dry space.

Warranty Information

5 YEAR WARRANTY

The 5-year limited warranty protects against product construction and any material defects; however, it does not cover normal wear that accumulates over time. Proof of purchase is required. Aquascape's liability is limited, at Aquascape's option, to the repair of the defect, replacement of the defective product, or refund of the original purchase price. The warranty excludes costs of labor, removal of product, shipping and expenses related to the installation and re-installation of the product. Any changes or modifications made to the cover after purchase will directly negate the warranty.

Aquascape covers are made of a waterproof fabric, however standing pools of water on or near a seam could allow moisture to seep through the seams. To avoid this, make sure your cover fits tightly to avoid pooling water from forming. Devices such as inflatable airbags can be used if needed under sunken/low points of the cover to help direct water to run off the surface of the cover.

Aquascape covers are manufactured using a fade-resistant fabric and color; the color is warranted for one year. The color may eventually fade after prolonged exposure to direct sunlight, but fading will not affect the performance or durability of the cover.



facebook.com/aquascapeinc
youtube.com/aquascape4
pinterest.com/aquascapeinc

For more information about our company or products, please visit our website at aquascapeinc.com or call us at US (866) 877-6637 CAN (866) 766-3426

©2023 Aquascape, Inc. • All Worldwide Rights Reserved

01/24



FOUNTAIN COVERS

Nous vous remercions d'avoir choisi le couverture de fontaine Aquascape. Chez Aquascape, nous connectons les gens à l'eau comme le veut la nature. Depuis 1991, nous créons et testons sur le terrain des caractéristiques d'eau afin de vous fournir les produits les plus fiables et le meilleur rapport qualité-prix dans l'industrie de l'eau.



Fountain Cover Sphere 24"
Item #78375

Fountain Cover Sphere 32"
Item #78376

Fountain Cover Sphere 40"
Item #78377

Fountain Cover Urn 32"
Item #78378

Fountain Cover Urn 45"
Item #78379

Fountain Cover Urn 56"
Item #78380

Fountain Cover Spillway Bowl 32"
Item #78381

Fountain Cover Spillway Basin 40"
Item #78382

Instructions

NETTOYER VOTRE COUVERTURE

Les couvertures ne sont pas lavables à la machine. Pour le nettoyage léger de votre couverture, nous vous suggérons d'utiliser un tuyau de jardin ou toute autre forme d'eau, pour rincer toute saleté. Pour un nettoyage plus approfondi, utilisez une éponge ou une brosse à poils doux avec du savon doux et de l'eau tiède. Laissez votre couverture sécher complètement avant de les plier ou de le stocker dans un espace sec.

Informations sur la garantie

GARANTIE DE 5 ANS

La garantie limitée à 5 ans protège contre la construction de produits et les défauts des matériaux; Cependant, il ne couvre pas l'usure normale qui s'accumule au fil du temps. Une preuve d'achat est requise. La responsabilité d'Aquascape est limitée, à l'option d'Aquascape, à la réparation du défaut, à la remplacement du produit défectueux ou à un remboursement du prix d'achat d'origine. La garantie exclut les coûts de main-d'œuvre, la suppression du produit, l'expédition et les dépenses liées à l'installation et à la réinstallation du produit. Toute modification ou modification apportée à la couverture après l'achat annulera directement la garantie.

Les couvertures aquascape sont faites d'un tissu imperméable, mais les piscines d'eau debout sur ou près d'une couture peuvent permettre à l'humidité de s'infiltrer à travers les coutures. Pour éviter cela, assurez-vous que votre couverture s'adapte étroitement pour éviter de mettre en commun l'eau de se former. Des dispositifs tels que des airbags gonflables peuvent être utilisés si nécessaire sous des points enfoncés / bas de la couverture pour aider à directement l'eau pour s'écouler de la surface du couvercle.

Les couvertures aquascape sont fabriquées à l'aide d'un tissu et d'une couleur résistants à la décoloration; La couleur est justifiée pendant un an. La couleur peut éventuellement s'estomper après une exposition prolongée à la lumière directe du soleil, mais la décoloration n'affectera pas les performances ou la durabilité de la couverture.



facebook.com/aquascapeinc
youtube.com/aquascape4
pinterest.com/aquascapeinc

Pour plus de renseignements sur notre entreprise ou nos produits, veuillez vous rendre sur notre site Web aquascapeinc.com ou nous appeler au (866) 877-6637 (aux É.-U.) ou au (866) 766-3426 (au Canada).

©2023 Aquascape, Inc. • Tous droits réservés mondialement

01/24